
           Referat bestyrelsesmøde d. 13-10 hos Jytte 

 

1. Nyt fra formanden:  

Mona fortæller om landsmødet hvor der bla blev talt om vores 

hjemmeside. Finn Kyhn Olsen (Århus medlem) vil være med til at 

opdatere den landsdækkende hjemmeside, samtidig vil han løbende 

opdatere vores side med arrangementer o.lign. Vi er opmærksomme på 

at vi stadig mangler at kikke på teksten på hjemmesiden bla med 

vedtægter og den nye persondatalov. 

 

2. Mona får en del henvendelser fra nye medlemmer. Vi taler om at vi som 

bestyrelse, godt kan være mere synlige på vores facebookside. Vi 

kunne  godt starte nogle nye vandreture og andre aktiviteter op. Vi skal 

selvfølgelig stadig støtte op om de arrangementer medlemmerne selv 

kommer med. 

 

3. Kontingent vi betaler kun 250kr for et års medlemsskab, pga af 

manglende kontingent indtægt i coronapausen, vil vi kikke på hvad der 

gives tilskud til, vores mål er at et tilskud skal gives, der hvor det 

fremmer det største fællesskab. 

 

 

 

Næste møde d. 25-11 2021 Hos Knud 

Referent Jytte Sørensen 

 

 


